
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 20.05.2014 

Marte Malones sette fram slikt forslag:

1. "Fylkesutvalget godkjenner at fylkesrådmannen går i dialog med Rogaland fylkeskommune 

med tanke på å sikre at langsiktig og bærekraftig tilbudsstruktur ved de to skolene Etne og 

Vindafjord.

2. Fylkesutvalget ønsker at fylkesrådmannen går i dialog med Etne kommune om muligheten for 

ytterligere samarbeid, blant annet om administrasjon.

3. Hordaland fylkeskommune ønsker i utgangspunktet ikke å opprette flere "filialskoler" og ber 

derfor om at sak som fremlegges inneholder eventuelle alternative forslag, jfr. Punkt 2."

Røysting

Innstillinga vart vedteken med 9 røyster mot 6 røyster (A, SV, SP) for Malones sitt forslag.

Vedtak

1. Fylkesutvalet godkjenner at fylkesrådmannen held fram med arbeidet med utgreiing av ny organisering 
av  det vidaregåande skuletilbodet i Etne og Vindafjord kommunar med mål om å få til ein felles skule 

med felles styring, leiing og administrasjon.

2. Fylkesutvalet ber fylkesrådmannen greie ut korleis dei organisatoriske, administrative og politiske 

sidene ved ei slik felles skuledrift kan løysast innan gjeldande lovgjeving.

3. Fylkesutvalet legg til grunn at fylkesrådmannen kjem attende med sak som omhandlar endeleg forslag 

til samarbeidsmodell.


